
國立成功大學土木工程學系「54 級懷恩獎學金」遴選辦法 

107.10.08 系務會議通過  

一、成大土木系 54 級系友衣立凡學長為回饋母系，鼓勵本系優秀清寒學生奮

發向上求學，服務社會所學，特設置「54 級懷恩獎學金」。  

二、凡本系學生 (含外籍生、本地生、大學部及研究所)家境需經濟資助，大學

部學生在校課業成績平均達七十分以上、研究所學生在校課業成績平均達

七十五分以上，無操行不良紀錄，在校表現優良者，得提出申請。   

三、每個學期提供一位學生獲得每個月新台幣伍仟元整獎學金，合計六個月。 

四、 獎學金申請時間為每學期開學日起算一個月之內，並於開學後二個月內公

佈獲獎學生名單。   

五、獎學金申請學生需繳交申請書、成績單(新生免繳 )、自傳、導師或指導教

授推薦函等資料，以及有助於審查資料(清寒證明（家庭所得稅繳稅證明或

免稅證明）、發表論文、競賽獎狀等)，於獎學金申請截止日期前送土木系

辦公室申請。  

六、獎學金申請及選拔作業由本系學術委員會依本校獎學金審查辦法相關規定

辦理。審核不論學生國籍，以申請者清寒或經濟需資助程度、在校期間之

學業成績及學術表現或社會公益服務表現為遴選參考。  

七、本辦法未盡事宜得由成功大學土木系之學術委員會決定之。  



Guidelines on The Huai-En Scholarship for Disadvantaged Students 
 

Approved at Departmental Affairs Council on October 8, 2018 

 

1. Yi, Li-Fan (54-Grade alumnus) sets up the scholarship for giving back to 
department and encouraging outstanding students from disadvantaged 
backgrounds to pursue studies and serve society. 

2. Qualification for application: 

(1) Students from financially disadvantaged backgrounds 

(2) Without any official record of misconduct 

(3) Undergraduate student must have an average grade of 70 or above 

(4) Graduate student must have an average grade of 75 or above 

3. Recipients can get the scholarship (NT$5,000/per month) of 6 months. 

4. Application period is one month after semester begins. List of recipients will be 
announced within two months after semester begins. 

5. Applicant must submit application form, official transcript (freshmen exemption), 
autobiography, a letter of recommendation by advisor, and other reference 
documents (e.g. a certificate of household income tax or tax exemption, thesis 
publication, certificates of competitions, and so on) to department office before 
the deadline. 

6. Scholarship application and selection process shall be administered by academic 
committee according to relevant regulations of NCKU. Committee member refer 
to applicant's financial situation, achievements of academic, study or social 
service instead of nationality for selection. 

7. Matters that are not covered by the guidelines indicated here shall be 
administered according to the relevant regulations. 

 


